
 
Vänsterpartiet 

Fråga  
Till kommunalrådet Ewa Bertz (L) 

 
Malmö stad ordnar många fina sommarlovs aktiviteter. Till exempel har Big five cirkulerat i 
Malmö. Det har till exempel rapporterats att barn med funktionsnedsättning som inte klarar 
av att stå i kö inte har fått gå före i kön, anpassningarna har inte fungerat eller definierats 
tillräckligt bra 
 
När man går in på Kul i Malmös hemsida och söker på vilka arrangemang som är 
tillgänglighetsanpassade så står det att det inte finns några sådana. 
 
Detta föranleder mig att ställa följande fråga: 
Kommer årets sommarlovs utvärderas utifrån hur alla Malmöbarn ska kunna delta i 
lovaktiviteter på lika villkor? 
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